

BA Graduation requirement 2017

科目名稱	Subject	R/E	IUP-BA		Remarks
			Credit	Year	
校共同必修 (包含語文、一般通識)	General courses (4-8 credit) and Chinese Language courses (24 credits)	R	28-32	1~4	IUP: 1.Chinese language courses (24 credits) and other general courses (4-8 credits) 2.College Chinese and Foreign language courses are considered elective credits. Regular students: 1. Required credits in different course categories
體育	Physical Education	R	0	1~4	required - 4 semesters
服務課程	Service Learning	R	0	1~4	required - 2 semesters
企管系必修	BA Required Courses	R	54		
選修	Elective Courses	E	42-46		
畢業學分	Minimum credits of BA Undergraduate Program		128		1. Minimum Credits of General and Elective courses are 74. 2. BA required course credits are 54.
必修科目	Subject	R/E	Credit	Year	
經濟學	Economics	R	6	1	
微積分	Calculus	R	3	1	
初級會計學 (一)	Fundamental Accounting (I)	R	3	1	
初級會計學 (二)	Fundamental Accounting (II)	R	3	1	pre-request course: Fundamental Accounting (I)
企業概論	Introduction to Business	R	3	2	Bilingual course: basic chinese is required
管理學	Management	R	3	1/2	pre-request course: Introduction to Business or preview the textbook - requested by Lecturer
統計學	Statistics	R	6	2	
組織行為	Organization Behavior	R	3	1/2	pre-request course: Introduction to Business or Management
資訊管理	Management Information System	R	3	3/4	Course for Year 3
管理科學	Management Science	R	3	2/3	
行銷管理	Marketing Management	R	3	2	pre-request course: Economics
作業管理	Operations Management	R	3	3/4	pre-request course: Management and Management Science
人力資源管理	Human Resource Management	R	3	3/4	pre-request course: Management and Organization Behavior
財務管理	Financial Management	R	3	2	pre-request course: Economic and Fundamental Accounting (I)
社會責任與倫理	Social Responsibility & Ethics	R	1	3/4	Course for Year 3 or 4
策略管理	Strategic Management	R	3	3/4	pre-request: FM, HRM, OM, IM and Marketing
商事法	Business Law	R	2	3	
合計			54		

本系最低畢業學分：128學分 (104學年度第二學期課程委員會議)

修課特殊規定：

1. 本系必修科目原則上需修本系開課的，不得逕至外系修習。
2. 全學年之必修課，若上學期不及格者，是否可續修下學期，由任課教師決定。
3. 所有必修科目，同年級允許跨班選課人數由任課老師自定。
4. 有列「先修科目」的部分，原則上均須修過先修科目後才能修此科目。
5. 必修體育四學期。選修的體育則不算入畢業學分。
6. 必修兩學期服務學習課程。可重覆修習相同課程。
7. 大四上學期12月底前需通過華文檢定-聽力與閱讀高階級Level 4(含)以上之中文能力檢定。若無法通過，需自費修習通過中文補救課程。

Minimum credit requirement for graduation: 128.

Other regulations:

1. BA students should take required professional courses offered by BA Department only.
2. Students have to ask the lecturer's special permission to register in the course in the second semester if they fail the first term of a two-semester course.
3. Course lecturers has the right to limit the amount of students for the required course.
4. Students who have not completed the "pre-request courses" are not allowed to take any courses with pre-request requirement. Special cases are accepted when the course lecturers approve the application.
5. (1) Four semesters of Physical Education (zero credit) within 4 years are required.
(2) Taking the same PE course will **NOT** be recognized.
6. (1) Two semesters of Service learning courses (zero credits) within 4 years are required.
(2) Taking the same course is accepted.
7. Students should pass **TOCFL-Listening and Reading level 4** before the end of December in your senior year. Students need to pay 2-credit fees personally to take the Mandarin makeup course in case of failure to meet this requirement.
8. If taking Calculus for academic year, students have to complete one year study for 6 credits, if not, both semesters cannot counted as graduation credits. After completing one year study, BA only recognizes first semester (3 credits) as graduation credits.
9. If the elective course is for one academic year (2 semesters), students have to complete the first semester or both semesters, cannot only take the second semester according to NCCU regulation.

**more details regarding course selction please refer to <http://aca.nccu.edu.tw/download/rulesdata/law01B.pdf>